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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az irányító hatóság szerint minden rendben van-e 
ezekkel a projektekkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóinformációk szerint  Simonka György fideszes országgyűlési  képviselőnek jóval  több uniós
forrásokat  érintő  kétes  ügye  van,  mint  amennyinél  vádat  emelt  elenne az  ügyészség.  A vádirat
kizárólag a zöldség-gyümölcs termelői csoportok és termelői szervezetek által igénybe vehető, az
Európai  Uniótól  és  a  hazai  költségvetésből  származó  támogatások  jogellenes  megszerzésével
foglalkozik.  Csakhogy  ezek  mellett  Simonka  rokonai,  barátai  és  korábbi  üzlettársai  egy  olyan
alapítványokból és cégekből álló hálót is szőttek, amely egymilliárd forintnál nagyobb értékben
nyert el uniós forrásokat. Ezeket annak ellenére nem vizsgálja egyetlen hatóság sem, hogy közülük
többet még a Békés Megyei Önkormányzat is kockázatos projektként tart nyilván.

A beruházások egy részének már kész kellene lennie, vagy néhány hónapon belül át kellene adni
őket. Ezzel ellentétben a negyedmilliárdos kerékpáros központnál egy kapavágás sem történt, a 650
millió  forintos  vadasparkban  néhány  állat  sütkérezik.  A BMKP Békés  Megyei  Kitörési  Pont
Nonprofit Kft. 450 millió forintot nyert el ipari park fejlesztésére. A beruházással a múlt év végén
végezni  kellett  volna,  de  ennek sincs  nyoma.  A cég tulajdonosa  a  pusztaottlakai  önkormányzat
mellett a Pusztaottlaka Fejlődéséért Alapítvány, amelynek elnöke Simonka Zsófia, Simonka György
testvére.

Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján a
kérdezem, hogy az irányító hatóság szerint minden rendben van-e ezekkel a projektekkel?

Várom megtisztelő válaszát!



Budapest, 2019. szeptember 9.

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő
MSZP
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